

# Subvenció de la Diputació



l'Ajuntament de Mollet del Vallès rebrà una subvenció de la Diputació de Barcelona per cubrir par de les despeses de la nova planta de reciclatge d'escombraries.

Hom recordarà que la planta de reciclatge d'escombraries en qüestió és un del projectes més ambiciosos de l'Ajuntament després de concretar-se l'accord urbanístic de Gallecs, essent un dels punts d'aquest acord la construcció d'aquesta planta a la zona de Gallecs denominada «Can Besora». Des de principis d'any membres de l'Ajuntament han mantingut contactes amb diferents empreses per a concretar el projecte de planta de reciclatge més rentable, d'aquesta forma quatre empreses del Consistori, visitaren el proppassat mes de juny una planta de les mateixes característiques a l'àrea metropolitana.

## Les festes, organitzades

El passat dia 6 va tenir lloc un altre Ple extraordinari, en el que es posava a votació com a únic put a tractar, l'estudi i aprovació dels estatuts i creació del Consell Municipal de Festes, que es una nova fórmula

per encarrilar les festes de Cardedeu amb l'estreta col·laboració de les entitats i l'Ajuntament. Amb el nou estudi dels estatuts, l'aprovació del Consell va ésser un fet. Aquest nou projecte va tenir 10 vots a favor, per 3 abstencions. Cal dir que l'Entesa d'Esquerres va votar aquest cop amb el sector favorable de l'equip de govern, i que el nombrós públic assistent va poguer copsar abastament les diferències de criteri (ho podríem anomenar d'una altra manera) i les picabaralles en el mateix grup majoritari de Convergència. Tot això, però, no va ésser obstacle perquè s'aprovés aquest Consell de Festes, en el qual sembla estar-hi ben interessades totes les societats de la Vila.

## El Pleno de Canovelles trató el Plá General

**Canovelles** El Ayuntamiento de Canovelles celebró el pasado lunes Pleno Municipal. El interés de esta reunión extraordinaria de la corporación se centraba en la aprobación inicial del Plan de Ordenación General, actuación ésta que como ya es sabido se realiza de manera conjunta con los ayuntamientos vecinos de Les Franqueses y Granollers. El proyecto, que es obra del arquitecto Manel Torres Capell, según las características de cada una de las tres localidades, ha planteado una serie de problemas completamente diferenciados.

En opinión del alcalde de Canovelles, Francesc Martos, "el hecho de que nuestra localidad tuviera tan sólo unas Normas Subsidiarias Complementarias adaptadas además a la nueva Ley del Suelo de 1976, ha facilitado mucho la tarea a la hora de realizar el proyecto". Para la primera autoridad de Canovelles no es nada nuevo que Granollers o Les Franqueses tengan mayores problemas: "La tradición industrial y comercial de Granollers y la Agraria de Les Franqueses también habrán

pesado a la hora de elaborar éste completísimo "Pla General d'Ordenació".

## El gran mercado, proyectado

**Caldes.** Hace unos meses, en un Pleno municipal, el Ayuntamiento de Caldes acordó encargar un estudio previo para la implantación de un gran mercado en la población. Este estudio, que llegó a manos del Ayuntamiento la semana pasada, ha costado 400.000 pesetas y ha sido elaborado por Mercasa, organismo ligado al Ministerio de Agricultura, que entre otras cosas se encargó en su día de la planificación y construcción de Mercabarna.

La intención de construir un mercado en Caldes no es nueva, pero ha sido en los últimos tiempos cuando la idea ha empezado a concretarse. Lluís Artigas, concejal de Hacienda, explicó en el primer tercio del presente año las líneas maestras de este proyecto. El mercado, según él, no se limitaría al sector alimentario sino que también englobaría a comercios de tipo textil, perfumería, droguería, etc. Además, se habilitaría una sala de actos, en la cual se podrían proyectar películas o representar obras de teatro, y, asimismo, se facilitarían locales a las entidades caldense que lo precisaran. En definitiva, más que un mercado tradicional se trataría de un gran centro comercial de 1.200 metros cuadrados de superficie.

El proyecto de construcción de este mercado, sin duda la obra de mayor envergadura jamás realizada en Caldes, ha suscitado serias divergencias en el seno del P.S.C. —actualmente en el gobierno municipal— ya que los sectores más izquierdistas del mismo están convencidos de que este tipo de macro-edificios a la americana, son más propios de una política de derecha que de una política socialista.



**suministros  
eléctricos  
industriales  
del vallés, s.a**

ALVAREZ DE CASTRO, 28-30  
Tel. 870 62 50

**GRANOLLERS**